
str. 1 
 

Protokół nr VIII/2025 

z obrad Sesji Rady Gminy Borzęcin 

z dnia  21 lutego  2025r. 

 
 

Ad 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kossoń o godz. 9.00 otworzył VIII – ą sesję Rady Gminy 

Borzęcin witając Radnych, Pana Wójta, Panią Skarbnik oraz wszystkich oglądających nasze 

obrady.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż dzisiejsze obrady sesji Rady Gminy Borzęcin są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zgodnie z 

ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, osoby, które pozostają na sali 

wyrażają zgodę na transmisję oraz rejestrację. Transmisja obrad jest dostępna w sieci Internet, 

natomiast nagrania z sesji będą dostępne w aplikacji eSesja.  

W tym miejscu chciałbym pogratulować pani nowej Sekretarz Gminy pani Edycie Groblickiej-

Kuc objęcia stanowiska i życzyć wszystkiego dobrego, samych sukcesów, po prostu 

powodzenia w nowej pracy.- Mam nadzieję, że Rada Gminy będzie dla pani wsparciem i 

pomocą w każdej sytuacji. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 i 2 do protokołu. 

Obecni: 

1. Anna Choczyńska 

2. Sylwia Ducinowska 

3. Oliwier Hynek 

4. Justyna Jędryka 

5. Leszek Kasjaniuk 

6. Paulina Kobyłecka 

7. Marek Kossoń 

8. Joanna Krzanowska 

9. Beata Małek 

10. Grzegorz Małek 

11. Aleksandra Michalec 

12. Paweł Oleksyk 

13. Maria Pilarska 

14. Andrzej Rędzina 

15. Tadeusz Żurek 

 

 Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś propozycje, bądź zmiany w kwestii porządku 

obrad, który został przesłany w zawiadomieniach, stanowi zał. nr 3 do protokołu, jak niżej.  

Nikt nie zgłaszał.  

 

3) Przyjęcie  protokołu  z ostatniej sesji. 

4) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.  
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5) Podjęcie uchwał w sprawach:  

    

a) przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027, 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Borzęcin w 2025r,  

c) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

zespołach szkolno-przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Borzęcin, ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat w 2025 r. pobieranych przez uczelnie oraz 

specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

d) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie Gminy Borzęcin 

publicznych i niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 

szkół podstawowych, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówek, trybu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dotacji oraz termin i sposobu 

rozliczenia wykorzystania dotacji,  

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu,  

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu,  

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu,  

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu,  

i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 2240, położonej 

w obrębie Borzęcin,  

j) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr 1242/5 oraz 

3120/3,  położonych w obrębie Przyborów,  

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Borzęcin 

„ Białe Ługi I”,  

l) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Borzęcin, 

m) zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok,   

n) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin, 

o) rozpatrzenie skargi Nr AO.1510.3.2024r. 

 

6)  Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli.  

7)  Wolne wnioski. 

8)  Zamknięcie obrad sesji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 
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 Ad 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Zgodnie z informacją zawartą w zawiadomieniu o sesji, protokół z ostatniej sesji był wyłożony 

do wglądu u pracownika ds. obsługi Rady. Każdy mógł zapoznać się z treścią protokołu. 

Zapytano czy do treści protokołu są jakieś uwagi. Nikt nie zgłaszał. 

Zaproponowano przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji, bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

.  

Ad 4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta. 

 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, Sołtysi, Szanowni Państwo 

 

Z wielkim smutkiem przyjęliśmy wiadomość o niespodziewanej śmierci naszej dotychczasowej 

pani sekretarz, śp. Joanny Kołodziejskiej. Jej zaangażowanie i profesjonalizm pozostawiły 

trwały ślad w naszej gminie, a jej odejście, niepowetowana strata dla nas wszystkich. Wobec 

konieczności obsadzenia tego kluczowego stanowiska, zgodnie z obowiązującymi przepisami 

ogłosiliśmy konkurs na sekretarza gminy. Do jego przeprowadzenia powołałem komisję 

konkursową składającą się z merytorycznych pracowników, którzy dokonali rzetelnej i 

obiektywnej oceny kandydatów. Miło mi poinformować, że w wyniku postępowania 

konkursowego stanowisko Sekretarza Gminy Borzęcin objęła pani Edyta Groblicka-Kuc. Jest 

to osoba  z wieloletnim doświadczeniem w administracji samorządowej, posiadająca bogatą 

wiedzę i praktykę w zakresie funkcjonowania jednostek samorządowych. Jestem przekonany, 

że jej kompetencje, profesjonalizm i zaangażowanie, przyczynią się do sprawnego  

funkcjonowania urzędu i rozwoju naszej gminy. Serdecznie witam panią sekretarz w naszym 

zespole i wierzę, że współpraca będzie owocna i pełna wzajemnego zrozumienia. 

Sekretarz Gminy Edyta Groblica Kuc - I również ze swojej strony postaram się dać wszystko, 

żebyście państwo byli zadowoleni i by gmina  była zadowolona z mojej pracy. Dziękuję bardzo 

za miłe przyjęcie. 

Wójt - Chciałbym również nadmienić,  że do naszego zespołu dołączył pan mecenas Robert 

Pyla, który będzie wspierał nas swoją wiedzą i doświadczeniem. Jest to osoba dobrze już 

znana niektórym z państwa, a jego bogata praktyka prawnicza, w tym również doświadczenie 

prokuratorskie, stanowi dla nas cenne wsparcie. 

Pan mecenas Robert Pyla - Dziękuję bardzo. 

 

Wójt - Ostatnia sesja odbyła się 30.11.2024 w tym czasie zrealizowano: 

 

W dniu 24 stycznia 2024 r.  Gmina Borzęcin podpisała umowę na sporządzenie projektu  planu 

ogólnego Gminy Borzęcin. Wartość umowy 246 000  zł brutto. Wykonawca zadania, 

firma Andrzej Zastawnik. Firma Architektoniczno-Urbanistyczna Pracownia M.A.M. Kraków. 
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Czas realizacji zadania: do 31 grudnia 2025 r. 

W dniu 09.01 br. podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej na 

zagospodarowanie terenu działki nr ew. nr 5116 w miejscowości Borzęcin – Miejsce Obsługi 

Rowerzystów wraz z obiektami małej architektury, tężnią solankową, utwardzeniem terenu, 

zielenią, oświetleniem oraz odwodnieniem. Koszt wykonania dokumentacji: 30 000,00 zł. 

W dniu 12.01 br. podpisano umowę na wykonanie rocznego przeglądu dróg gminnych oraz 

mostów będących własnością Gminy Borzęcin wraz z dokumentacją zdjęciową. Koszt 

wykonania przeglądu: 7 380,00 zł. 

W dniu 13.01 br. podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej na rozbudowę, 

przebudowę istniejącego budynku Centrum Kulturalnego Wsi Przyborów (remizy OSP) 

polegającej na dobudowie zewnętrznego podnośnika panoramicznego dla niepełnosprawnych  

Koszt wykonania dokumentacji: 24 108,00 zł. 

W dniu 27.01 br. podpisano umowę na sporządzenie projektu organizacji ruchu oraz 

kosztorysu inwestorskiego i przedmiaru robót na wykonanie wyniesionego przejścia dla 

pieszych na drodze gminnej  „Bielcza-Biadoliny” w miejscowości Bielcza. Koszt wykonania 

dokumentacji: 2 200,00 zł. 

W dniu 28.01 br. podpisano umowę na wykonanie usługi polegającej na ustaleniu przebiegu 

granic działki ew. nr 3028 (droga) położonej w miejscowości Przyborów z działkami ew. nr 

2619, 2618, 2617, 2616, 3015, 3016, 3019, 3023. Koszt wykonania usługi 2 706,00 zł.  

W dniu 03.02 br. podpisano umowę na wykonania usługi w zakresie przycięcia gałęzi 

i konarów drzew wraz z uformowaniem korony drzew zlokalizowanych na działce ew. nr 232 

w miejscowości Waryś. Przedmiotowe roboty zostały już wykonane. Całkowita wartość robót: 

6 000,00 zł. 

W dniu 03.02 br. podpisano umowę na wykonanie usługi w zakresie przycięcia gałęzi i konarów 

drzew zlokalizowanych w pasie drogi gminnej nr 250030K Waryś – Pasieka.  

Przedmiotowe roboty zostały już wykonane. Całkowita wartość robót: 1 000,00 zł. 

W dniu 10.02 br. Gmina Borzęcin podpisała z Województwem Małopolskim umowę na 

dofinasowanie realizacji zadania pn.: Przebudowa drogi gminnej "Borzęcin Dolny - Wisowatki" 

na odcinku w miejscowości Borzęcin, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Całkowita wartość zadania: 564 214,93zł, w tym dofinansowanie z RFRD: 338 528,00 zł, 

Umowę wraz z p. skarbnik podpisaliśmy w Urzędzie Wojewódzkim w Tarnowie, gdzie 

otrzymaliśmy promesę. środki własne Gminy Borzęcin: 225 686,93zł. Zakres prac obejmował 

będzie: roboty przygotowawcze (korytowania wraz z profilowaniem pod poszerzenie jezdni, 

odmulenie rowów odwadniających), wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego, wykonanie 

nawierzchnia bitumicznej z betonu asfaltowego na łącznej długości 1,0 km, uzupełninie 

poboczy kruszywem łamanym. 

W dniu 11.02 br. podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę 

drogi wewnętrznej wraz z budową chodnika i odwodnieniem w miejscowości Przyborów na 

działkach nr 3119/1, 3120/3, 1242/11, 1242/5, 1242/7.  

Koszt opracowania dokumentacji projektowej: 33 579,00 zł.  

W dniu 12.02 br. podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy 

chodnika z kanalizacją deszczową przy drodze gminnej nr 250027K „Biedacz-Grądy” w 

miejscowości Bielcza, w kilometrażu 0+000 – 0+635 wraz z przebudową skrzyżowania dróg 

gminnych nr 250028K „Bielcza-Biadoliny” i 250027K „Biedacz-Grądy”. 

Koszt wykonania dokumentacji projektowej: 141 450,00 zł.  

W dniu 14.02 br. ogłoszone zostało postępowanie o udzielnie zamówienia publicznego na 

opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gminnej nr 250002K Borzęcin 
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Górny – Czarnawa, polegającą na budowie chodnika z kanalizacją deszczową w kilometrażu: 

0+027 – 1+643 w miejscowości Borzęcin. 

Gmina Borzęcin złożyła wniosek do Województwa Małopolskiego o dofinansowanie na 

budowę/modernizację dróg dojazdowych do gruntów rolnych. Wniosek obejmował 

następujące drogi:  

− drogę dojazdową do pól „Borowa” w miejscowości Borzęcin na działce nr 1628, w 

zakresie wykonania nawierzchni asfaltowej; 

− drogę dojazdową do pól w miejscowości Borzęcin na działce nr 209, w zakresie 

wykonania nawierzchni asfaltowej; 

− drogę dojazdową do pól w miejscowości Łęki na działkach nr 1209/4, 1650, w zakresie 

wykonania nawierzchni z kruszywa łamanego; 

− drogę dojazdową do pól w miejscowości Przyborów na działkach nr 123/9, 123/4, 

124/1, w zakresie wykonania nawierzchni asfaltowej; 

− drogę dojazdową do pól w miejscowości Przyborów na działce nr 3028, w zakresie 

wykonania nawierzchni z kruszywa łamanego; 

− drogę dojazdową do pól w miejscowości Bielcza na działce nr 538, w zakresie 

wykonania nawierzchni z kruszywa łamanego;  

− drogę dojazdową do pól „Buczyna – Kamieniec” w miejscowości Przyborów nr działki 

770/49, w zakresie wykonania nawierzchni asfaltowej. 

Łączna wartość robót: 835 583,54 zł, w tym wnioskowana kwota dofinasowania 350 000,00 zł. 

W miesiącu styczniu 2025r. koszt zimowego utrzymania wyniósł:  

− obszar I (Borzęcin Dolny, Jagniówka) koszt zimowego utrzymania: 4 400,00 zł, 

− obszar II (Przyborów, Łęki) koszt zimowego utrzymania: 5 670,00 zł, 

− obszar III (Waryś, Bielcza) koszt zimowego utrzymania: 4 590,00 zł. 

Trwa realizacja programu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Program musimy zakończyć i rozliczyć w roku 2025.   

Wg stanu na dzień 17.02.2025 r.: 

• wpłynęło 609 wniosków o udzielenie dofinansowania, 

• podpisano 469 umów, 

• wypłacono 412 dotacji, 

• na liście rezerwowej znajduje się 37 osób. 

 29 listopada 2024 r. został przedłużony termin składania wniosków o zawarcie umowy najmu 

lokali w ramach SIM. Wpłynęły dodatkowo 3 wnioski. 

10 stycznia 2025 r. został ogłoszony wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Borzęcin, przeznaczonych do dzierżawy w trybie przetargowym. Wykaz dotyczy 

nieruchomości położonej w Przyborowie, przeznaczonej do dzierżawy pod garaż blaszany. 

22 stycznia 2025 r. została zawarta umowa zlecenie na wykonanie operatów szacunkowych 

określających wysokość opłaty za ustanowienie służebności przesyłu na działkach położonych 

w Bielczy oraz Warysiu. 

29 stycznia 2025 r. została zawarta umowa zlecenie na wykonanie operatów szacunkowych 

określających wartość prawa własności działek położonych w Borzęcinie – Łazach, 

przeznaczonych do sprzedaży. 

31 stycznia 2025 r. został przedłużony termin składania wniosków o zawarcie umowy najmu 

lokali w ramach SIM. Od grudnia wpłynęło 7 wniosków 

5 lutego 2025 r. została zawarta umowa zlecenie na wykonanie wykazu synchronizacyjnego 

dla działki oznaczonej numerem 272/2, położonej w Warysiu. 
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Zostały wszczęte 2 postępowania ws. ustanowienia służebności przesyłu na działkach 

stanowiących własność Gminy Borzęcin.  

Wszczęto 2 postępowania o wydanie decyzji o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego. 

Wydano 10 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu.   

Wydano 31 zaświadczeń o przeznaczeniu działki w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Borzęcin.  

Wydano 2 zezwolenia na opróżnianie zbiorników i transport nieczystości ciekłych. 

W referacie na bieżąco realizowane są zadania związane z gospodarką odpadami 

komunalnymi, gospodarką ściekową jak również z programem „Czyste Powietrze”. 

W dniu 7 stycznia 2025 r. złożono wniosek do projektu pn. „Już pływam” w ramach zadania: 

Zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i młodzieży na 2025 r. Projekt skierowany jest do 45 

dzieci ze szkół podstawowych z terenu Gminy Borzecin i ma za zadanie zaktywizować jak 

największą liczbę dzieci w zakresie nabycia i rozwijania umiejętności pływania. Zajęcia 

odbywać się będą w wymiarze 20 h lekcyjnych tj. 2 h lekcyjne raz w tygodniu przez okres 10 

tygodni. Koszt całkowity zadania wynosi 35 500,00 zł. 

Rozliczono dotację celową z budżetu państwa na dofinansowanie zadań w zakresie 

wychowania przedszkolnego za 2024 rok. Dotacja w 2024 roku wynosiła 686 604,00 zł 

Rozliczono dotację przeznaczoną na zakup podręczników, materiałów edukacyjnych i 

ćwiczeniowych dla uczniów ze szkół prowadzonych i dotowanych przez Gminę Borzęcin. Na 

realizacje zadania przeznaczono 75 015,28 zł oraz 761,31 zł na obsługę zadania. 

Rozliczono dotację na wypłatę stypendiów szkolnych dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy. Całkowity koszt zadania to kwota 17 657,60 zł w tym dotacja 14 126,08 zł. 

Rozliczono dotacje z funduszu pracy dotyczącą zwrotów kosztów dofinansowania kształcenia 

pracowników młodocianych. Dofinansowanie otrzymało 10 pracodawców kształcących 12 

młodocianych pracowników na kwotę 103 133,00 zł. 

Rozliczono dotację w ramach projektu „Aktywna tablica 2024”. Dotacje otrzymała Publiczna 

Szkoła Podstawowa w Borzęcinie Dolnym oraz Publiczna Szkoła Podstawowa w Borzęcinie 

Górnym. Całkowity koszt zadania wyniósł 66 895,00 zł w tym dotacja 53 516,00 zł. W ramach 

projektu zostały zakupione monitory interaktywne oraz programy wspierające kształcenie 

kompetencji emocjonalno- społecznych- dla Publicznej Szkoły Podstawowej w Borzęcinie 

Dolnym, programy multimedialne, pomoce dydaktyczne dla uczniów z zaburzeniami słuchu i 

autyzmem oraz do zajęć logopedycznych Magiczny dywan i laptop – dla Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Borzęcinie Górnym. 

Rozliczono dotację w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa – otrzymana 

dotacja to kwota 12 000,00 zł przeznaczona na zakup lektur szkolnych, nowości wydawniczych 

i innych publikacji dla Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borzęcinie Górnym 

W GOPS-ie funkcjonuje grupa wsparcia dla osób dotkniętych przemocą  w rodzinie. Ta forma 

pomocy psychologicznej łączy osoby, które przeżywają podobne problemy, a które w wyniku 

doświadczanej przemocy cierpią z powodu lęku, zagubienia i poczucia bezradności. 

Na bieżąco są realizowane wnioski mieszkańców Ukrainy przebywających na Naszym terenie 

w związku z konfliktem zbrojnym w ich kraju. 

GOPS w Borzęcinie w dniu 05 luty br. rozpoczął realizację projektu pod nazwą „ Odetchnij” –

edycja 2025 skierowanego do osób/rodziców , którzy na co dzień zajmują się osobami 

zależnymi, czyli wymagającymi ze względu na stan zdrowia lub wiek stałej opieki. Projekt ma 

na celu odciążyć psychicznie i emocjonalnie opiekunów / matki. W projekcie uczestniczki 

skorzystają z zajęć/spotkań  z psychologiem, wyjazdu do teatru, warsztatów z fryzjerem. 

GOPS Borzęcin od 03 lutego br. realizuje Programu „Asystent osobisty osoby z 

niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. Z programu 
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skorzysta zgodnie ze złożonymi wnioskami: 7 dzieci z orzeczeniem o niepełnosprawności do 

16 r.ż., 10 z orzeczeniem o znacznym stopniu niepełnosprawności oraz 1 osoba z 

niepełnosprawnością w stopniu umiarkowanym. 

17 stycznia spotkał się Gminny Zespół Interdyscyplinarny ds. przemocy domowej . W trakcie 

spotkania ustalono harmonogram działania na rok 2025, ponadto podsumowano rok ubiegły i 

omówiono bieżące sprawy związane realizacją spraw Niebieskich Kart. 

Działalność Klubu Senior + to bieżąca organizacja : zajęć, warsztatów, prelekcji, wykładów, 

pogadanek, spotkań integracyjnych itp, które służą osiągnięciu wyznaczonych celów. 

Na dzień 17 lutego 2025 roku w Regionalnym Centrum Rehabilitacji i Pomocy Społecznej w 

Borzęcinie przebywało 75 mieszkańców. W podziale na profile: 

• 34 osoby – profil podeszłego wieku, 

• 41 osób – profil niepełnosprawności fizycznej. 

Wśród mieszkańców znajduje się 14 osób skierowanych z gminy Borzęcin. 

- Dnia 28 stycznia 2025 roku przeprowadzono kontrolę jakości wody pod kątem obecności 

bakterii Legionella przez przedstawicieli Państwowej Inspekcji Sanitarnej. Wynik badania nie 

wykazał żadnych nieprawidłowości. 

- Złożono wniosek do Urzędu Pracy w Brzesku o organizację stażu na stanowiskach: 

• Pomoc kuchenna, 

• Młodszy opiekun. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie, a Urząd Pracy rozpoczął kierowanie kandydatów  

na rozmowy kwalifikacyjne. 

Monitoring zewnętrzny – dokonano wymiany uszkodzonego rejestratora oraz dysku pamięci. 

Pralka przemysłowa – przeprowadzono naprawy i wymianę części, co pozwoliło  

na bieżącą eksploatację urządzenia w celu zapewnienia higieny. 

Samochód służbowy – odbyło się badanie techniczne UDT pod kątem prawidłowości 

działania podnośnika na wózki inwalidzkie. Kontrola zakończyła się bez uwag. 

Rozstrzygnięto postępowanie o udzielenie zamówienia na zakup i sukcesywną dostawę 

artykułów spożywczych. Podpisano umowy na wszystkie 6 części zamówienia, co pozwoli na 

sprawne zaopatrzenie w niezbędne produkty. 

- Opublikowano zarządzenie Wójta Gminy Borzęcin w sprawie ustalenia średniego, 

miesięcznego kosztu utrzymania mieszkańca w Domu Pomocy Społecznej pn. Regionalne 

Centrum Rehabilitacji i Pomocy Społecznej w Borzęcinie.  

Od lutego 2025 roku nowy koszt utrzymania wynosi 6 800,00 zł. 

Regionalne Centrum Rehabilitacji i Pomocy Społecznej w Borzęcinie w okresie styczeń-luty 

2025 r. realizowało działania zapewniające mieszkańcom pełną opiekę oraz liczne aktywności 

kulturalno-oświatowe i terapeutyczne. Utrzymano wysokie standardy sanitarno-higieniczne, a 

także podjęto niezbędne inwestycje i naprawy infrastruktury. Dzięki zaangażowaniu 

pracowników i współpracy z lokalnymi instytucjami, Centrum skutecznie wspiera integrację 

społeczną oraz rozwój mieszkańców. 
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Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 a) przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025-2027, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/76/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Borzęcin w 2025r, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Borzęcin w 2025r, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2)Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/77/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 c) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w zespołach szkolno-przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Borzęcin, ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat w 2025 r. pobieranych przez uczelnie oraz 

specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

 



str. 9 
 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzonej poprawki przez Komisje 

Wyniki głosowania TAK: 13, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: TAK (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek,  

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 

Głosowano w sprawie: 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

zespołach szkolno-przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Borzęcin, ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat w 2025 r. pobieranych przez uczelnie oraz 

specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

Uchwała nr VIII/78/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 d) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie Gminy Borzęcin 

publicznych i niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 

szkół podstawowych, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówek, trybu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dotacji oraz termin i sposobu 

rozliczenia wykorzystania dotacji, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie Gminy Borzęcin 

publicznych i niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 

szkół podstawowych, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówek, trybu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dotacji oraz termin i sposobu 

rozliczenia wykorzystania dotacji, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

Uchwała nr VIII/79/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu.  
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 e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

Uchwała nr VIII/80/ 2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/81/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 g) udzielania pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielania pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 
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NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/82/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

 i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Brzeskiemu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/83/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

 j) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 2240, 

położonej w obrębie Borzęcin, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 2240, położonej w 

obrębie Borzęcin, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/84/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

 h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr 1242/5 oraz 

3120/3 położonych w obrębie Przyborów, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr 1242/5 oraz 

3120/3 położonych w obrębie Przyborów, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna 

Jędryka, Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/85/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Borzęcin 

"Białe Ługi I" 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Borzęcin 

"Białe Ługi I" 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna 

Jędryka, Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/86/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Borzęcin, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Borzęcin, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/87/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 15 do niniejszego protokołu.  

 



str. 13 
 

 j) zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok, 

Wyniki głosowania 

TAK: 13, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: TAK (13) Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna 

Jędryka, Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/88/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

 k) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna 

Jędryka, Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/89/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

 l) rozpatrzenie skargi Nr AO.1510.3.2024 r. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

poprawka z uwzględnieniem oczywistego błędu 

 

Wyniki głosowania 

TAK: 13, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: TAK (13) Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna 

Jędryka, Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie skargi Nr AO.1510.3.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (12) Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna 

Jędryka, Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Pilarska 

NIEOBECNI (2) Leszek Kasjaniuk, Beata Małek 

 Uchwała nr VIII/90/2025 została podjęta i stanowi zał. Nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

Rady Przewodniczący Rady poinformował, iż wszyscy radni otrzymali materiał w sprawie 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Borzęcin za 2024 r, każdy mógł się z nią zapoznać i 
stanowi zał. Nr 18 A do niniejszego protokołu. 
 

Ad 7. Wolne wnioski. 

 

Radny Marek Kossoń odczytał interpelację Nr 1/2025, która stanowi zał. Nr 19 do protokołu 

Wójt Paweł Kułak - Tych pytań jest naprawdę dosyć sporo. Pyta pan, panie przewodniczący, 

czy Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, który obecnie jest właścicielem dworu, wystawił 

budynek i otaczające go tereny na sprzedaż? Jeżeli tak, to czy informacja wpłynęła do Urzędu 

Gminy Borzęcin? 

Wójt - Tutaj muszę powiedzieć kategorycznie, że takiej informacji nie mamy, żeby ten budynek 

był do sprzedaży. Natomiast z tego co się orientuję, gmina ma prawo pierwokupu, zatem gdyby 

taki budynek był do sprzedaży, Gmina Borzęcin  byłaby o takiej sytuacji poinformowana.  

 - Natomiast czy były prowadzone jakiekolwiek rozmowy z KOWR dotyczące przyszłości 

Dworu Łasińskich? 

Wójt - Ja takich rozmów nie prowadziłem, więc tutaj trudno mi cokolwiek powiedzieć, czy coś 

wcześniej było prowadzone. Natomiast na sesjach rady gminy, czy też na komisjach, na 

których wcześniej bywałem, również taki temat nie był podnoszony. 

Rozumiem też pewne pytania mieszkańców. Myślę, że na resztę tych pytań odpowiem panu 

pisemnie. Dodatkowo gmina nie jest  właścicielem tego terenu, nie jest właścicielem tego 

obiektu, który jest obiektem zabytkowym. 

Radny Marek Kossoń - Dziękuję, panie wójcie. Czyli mam zapewnienie, że gdyby była taka 

możliwość przejęcia dworu czy też wystawienia na sprzedaż przez KOWR, to gmina będzie o 

tym poinformowana? 

Wójt - Tak, z tego co ja się orientowałem  i na ten temat rozmawiałem, gmina na pewno będzie 

wcześniej o takim procederze poinformowana. Natomiast, tak jak wspomniałem wcześniej 

panie przewodniczący, odniosę się do tych zapytań pisemnie. Rozeznam tą sprawę z 

właścicielem, czyli obecnie z KOWR-em,  jak ta sytuacja wygląda. 

Radny Marek Kossoń - Proszę zatem o odpowiedź, dlatego  że mieszkańców Przyborowa 

też  bardzo mocno to interesuje, mnie osobiście również. Nie chciałbym być odebrany jako 

ktoś, a pewnie tak na tym zebraniu zostałem odebrany, kto nie wstawia się za potrzebami 

mieszkańców. Absolutnie nie. Jestem tutaj po to, żeby ich reprezentować i pytania zadawać. 

Natomiast na tym spotkaniu byłem mocno zaskoczony, no bo wszystkie obrady sesji  
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prowadziłem ja i do tej pory nie było mowy o przejęciu dworu. Stąd też myślę, że moje 

zaskoczenie było uzasadnione. Dlatego dzisiaj te pytania zadaję. Jeżeli te odpowiedzi będą, 

to bardzo proszę, żeby zostały też upublicznione.  

Wójt  - tutaj może jeszcze kilka zdań odnośnie tego spotkania, które rzeczywiście się odbyło i 

o którym mam wiedzę. Chciałbym panu i państwu radnym powiedzieć, że takiego zaproszenia 

nie dostałem do Urzędu Gminy. Podrzucono mi takie zaproszenie do domu późnym 

wieczorem, zaproszenie, na którym tak naprawdę nikt się też nie podpisał. Stowarzyszenie, 

które mnie zapraszało, po prostu nie istniało, nie istnieje, więc tak do końca też nie wiedziałem, 

kto i na co mnie zaprasza. Oglądając później relacje z tego spotkania, jestem przekonany, że 

najprawdopodobniej to po prostu  była zwykła jakaś nagonka, a wręcz tak naprawdę ustawka. 

Więc zastanawiam się, czy to chodzi o dworek oraz interesy naszej społeczności gminnej, czy 

też o zasoby żwiru oraz strefę wpływów dawnych przedsiębiorców. A gminę chce ktoś po 

prostu wplątać w jakieś konflikty pomiędzy tak zwanymi, powiem kolokwialnie, żwirownikami. 

Sprawę rozeznam i myślę, że tutaj w tym temacie będziemy dalej rozmawiali. Przypomnę tylko, 

że obiekt jest obiektem zabytkowym, gdzie nadzór nad nim prowadzi konserwator zabytków. 

Sąsiednie gminy, z tego co się już w tej chwili zdążyłem zorientować, raczej takie obiekty 

kosztochłonne starają się sprzedać, żeby po prostu nie generowały kosztów dla gminy. 

Natomiast jeżeli zainwestujemy jakieś duże pieniądze, bo znając sytuację, że to będą nie 

koszty rzędu tysiąca złotych czy też setek tysięcy, lecz myślę, że to będzie kwestia milionów 

złotych, nie będziemy mieli pieniędzy na szkoły, na drogi, na budowę infrastruktury liniowej.   

Radny Marek Kossoń - Dziękuję panie wójcie. Ja chciałbym jeszcze podkreślić, bo pewnie 

oglądają nas mieszkańcy Przyborowa, że, tak jak powiedziałem, na tym zebraniu byłem dość 

mocno zaskoczony. Skupiłem się może nie na tych  sprawach, na których powinienem, 

ale zapewniam wszystkich mieszkańców Przyborowa, że jestem tutaj po to, żeby ich 

reprezentować, ich interesy. Jeżeli coś się będzie działo w gminie, na terenie naszej 

miejscowości, to jestem pierwszy, który będzie stawał za mieszkańcami. 

Wójt - Ja myślę, że nie tylko pan przewodniczący, ja również trzymam rękę na pulsie, temat 

rozeznam. Myślę, że na bieżąco będziemy też mieszkańców informowali jak ta sprawa 

wygląda. 

Radny Tadeusz Żurek odczytał interpelację i zapytanie, które stanowi zał. Nr 20 do protokołu.  

Dot. odnowy postumentu posadowionego  przy ogrodzeniu dworu Bezarda. 

Jak jeszcze pracowałem w Urzędzie Gminy to był u mnie ówczesny dyrektor Wydziału 

Inwestycji i Infrastruktury, a obecnie sekretarz powiatu i rozmawialiśmy na ten temat i wiem, 

że takowy wniosek miał być złożony. Wiem, że występowały również tam problemy natury 

własnościowej, bo  Zarząd Dróg Powiatowych nie bardzo chciał się angażować w to, z tego co 

mi wiadomo, i KOWR również. I to w tej chwili tak utknęło w martwym punkcie. 

Bardzo proszę panie wójcie ewentualnie o rozeznanie tej sytuacji i powiadomilibyśmy 

mieszkańców  na jakim etapie to jest w chwili obecnej, bo sytuacja jest taka, że powiat czy tam 

Zarząd Dróg Powiatowych chętnie by nam udzielił przyzwolenia na prowadzenie prac, nas to 

nie satysfakcjonuje jako  gminy, bo oni są gospodarzami, jest to na ich terenie. A po drugie, 

jeżeli mamy na takich  zasadach funkcjonować, to niech to funkcjonuje na zasadach takich jak 

przy budowie chodników 50/50.  

Wójt na ten temat też rozmawialiśmy razem w moim gabinecie,  rzeczywiście ta figura znajduje 

się w pasie drogowym, najprawdopodobniej drogi powiatowej, czyli tak naprawdę jest to 

zadanie powiatu. Ja jestem też za tym, żebyśmy nie przejmowali wszystkich spraw powiatu i 

nie brali je na barki. Jak widzicie państwo, dokładamy się do budowy, remontów chodników,  

więc jeżeli to jest zadanie powiatu, myślę, że nad tym zadaniem  powinien również skupić się 

powiat. Wystosuję pismo i będę próbował rozmawiać z panem starostą, jak to będzie 
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wyglądało i kiedy będzie procedowana sprawa, aby rzeczywiście ta kapliczka mogła zostać 

odrestaurowana w miejscowości Przyborów, obok Bezarda. 

Radny Tadeusz Żurek odczytał zapytanie dot. pozyskania „Ogólnopolskiej Karty Seniora” 

Wójt - Panie wiceprzewodniczący, oczywiście jestem tego samego zdania,  też honoruję 

seniorów za to również, że są seniorami,  mają doświadczenie życiowe. 

Natomiast umowa jest podpisana do końca tego roku, obowiązująca na okres 3 lat, więc 

rozeznam sprawę, dlaczego  jest problem z wydawaniem tych kart, o których pan wspomina. 

Jeżeli chodzi o kwestię opłat, to rzeczywiście stowarzyszenie, z którym mamy podpisaną 

umowę, próbuje z nami negocjować i oczywiście my też próbujemy negocjować kwotę, jaką 

będziemy musieli zapłacić z Urzędu Gminy, aby to funkcjonowało. 

Natomiast na chwilę obecną umowę mamy podpisaną na 3 lata. Ta umowa cały czas 

obowiązuje, więc tak naprawdę oni też powinni się z tego założenia wywiązywać. 

Dziękuję. Rozeznam i też pisemnie panu odpowiem.   

Radny - Oliwier Hynek odczytał interpelacje dot. rozbudowy oświetlenia ulicznego, stanowi 

zał. Nr 21 do protokołu  

Wójt – rozumiem, że to jest jedno lampa,  tak? 

Radny Oliwier Hynek - jedna lampa, rozbudowa. 

Wójt - Rozpatrzymy sprawę, jak to będzie wyglądało. Zazwyczaj przyjęte są takie tutaj 

standardy i założenia, że te lampy są montowane z funduszu sołeckiego, tak się tutaj przyjęło, 

z tego względu, że sołtysi najlepiej wiedzą, gdzie w ich miejscowościach te punkty 

doświetlenia są potrzebne. Fundusz sołecki został już rozdysponowany tutaj, jeżeli 

chodzi o gminę Bielcza. Przyglądniemy się tej sprawie, odpowiem panu pisemnie, jak to będzie 

wyglądało. 

Radny Oliwier Hynek - chciałbym zauważyć, że te budżety sołeckie są małe i z całym 

szacunkiem, ale nie możemy przerzucać wszystkich zadań na sołectwa. Powinniśmy takie 

zadania  także realizować z budżetu gminy. Te budżety są niewystarczające  na zaspokojenie 

potrzeb podstawowych. 

Wójt - Panie radny, zawsze jest mało, wszystkim jest mało. Ja rozumiem, my też mamy 

ograniczone środki, jeżeli chodzi o gminę. Natomiast na takie zadania oświetleniowe, jestem 

za tym, żeby  te środki były kierowane właśnie z tych funduszy sołeckich. Jest to pragmatyzm 

działania. Sołtysi wiedzą, co się najlepiej dzieje, tak jak już podkreślałem w danej miejscowości 

i gdzie te punkty świetlne są najbardziej potrzebne. 

Radny Oliwier Hynek będziemy rozmawiać później, w innym terminie, panie wójcie, w takim 

razie będziemy kontynuować ten temat. 

Rady Oliwier odczytał kolejną interpelację dot. rozbudowy remizy OSP w Bielczy, która 

stanowi zał. Nr 22 do protokołu.  

Wójt - Panie radny, oczywiście ma pan rację. Koncepcja została zakończona pomyślnie, z 

powodzeniem, myślę, że z akceptacją przede wszystkim strażaków, jak również i 

mieszkańców, pierwszy etap został zakończony.  Kolejnym etapem jest etap przede wszystkim 

projektowania, tak, żebyśmy mogli tą inwestycję wykonywać. Do końca marca powinniśmy ten 

przetarg ogłosić.  

Radny Oliwier Hynek odczytał kolejną interpelację .dot. uzupełnienia ubytków nawierzchni 

drogi nr 1001.stanowi zał. Nr 23 do protokołu.  

Wójt - sprawdzimy jak ta droga wygląda, w jakim jest stanie i będziemy próbowali reagować. 

Radny Oliwier Hynek odczytał interpelację dot. zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców 

oraz utrzymania sprawności systemu  - stanowi zał. Nr 24 do protokołu.  

Wójt - bardzo słuszna sugestia. Kamery muszą działać, będziemy sprawdzali. 
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Radny Oliwier Hynek odczytał interpelację dot. realizacji zadań gminy oraz koniecznością 

zapewnienia przejrzystości w gospodarowaniu środkami publicznymi, stanowi zał. Nr 25 do 

protokołu.  

Panie wójcie, dobra wola właściciela tej drugiej działki jest już od zeszłego roku. Temat był 

poruszany wielokrotnie przez nas i prosilibyśmy aby ten temat został jak najszybciej, że tak 

powiem, podjęty, póki jest ta dobra wola, żebyśmy to mogli załatwić. 

Sępik to ważne miejsce  dla mieszkańców Bielczy. Ochotnicza Straż Pożarna, która go, że tak 

powiem, stworzyła, włożyła w to serce, więc bardzo bym prosił o podjęcie działań w tym celu. 

Wójt - Panie radny, odnośnie wyczytanych punktów, odniesiemy się pisemnie.  

Natomiast tutaj chcę zaznaczyć, że na spotkaniu ze strażakami, jeżeli chodzi o tą działkę, ja 

wiem, że to jest bardzo ważne dla mieszkańców Bielczy, jest to bardzo ważne dla strażaków, 

jest to bardzo dobre miejsce, gdzie rzeczywiście można ten teren wykorzystać na przeróżną 

rekreację, ten teren jest potrzebny również strażakom. Wstępnie podejmujemy już tutaj  

działania, aby tą działkę oczywiście podzielić, żeby ją przejąć. 

Konkretnie panu odpowiemy w datach, tak jak pan sugeruje, pisemnie.  

Radny Oliwier Hynek Panie wójcie, chciałbym jeszcze dodać tutaj, poruszyć temat sprzedaży 

wozów strażackich, tych starych na zbyciu. Chcielibyśmy, przynajmniej ja na pewno jako radny, 

myślę, że kolega radny Oleksyk także to poprze i pan radny Małek, aby te środki, które 

pozyskamy ze sprzedaży tych starych samochodów strażackich, wróciły do jednostek OSP lub 

zostały, że tak powiem, przekazane na działania związane z OSP. 

Wójt - ostatnio wypowiadałem się na zebraniu, pan radny i pan  strażak, był na tym zebraniu, 

rozmawiałem ze strażakami jak to dokładnie wygląda. Potrzeb jest  bardzo dużo, rzeczywiście 

tak naprawdę mamy jeden koszyk, z którego zabieramy te pieniądze i czy to tak naprawdę 

będzie rzeczywiście tylko dla Bielczy? Nie jestem w stanie panu zadeklarować. Te potrzeby w 

bezpieczeństwie,  w Ochotniczych Strażach Pożarnych 

są przeogromne, więc gdy coś potrzebuje jednostka  Bielcza, staram się to zapewnić, jeżeli 

potrzebuje jednostka Przyborów, również staram się zapewnić. Ja rozumiem, tak jak już 

wspominałem wcześniej, tych potrzeb jest bardzo dużo. 

Natomiast nie możemy generalizować  i po prostu mówić tak, że to będzie tylko dla danej 

jednostki. A co z jednostkami, które nie sprzedają samochodu? Co z innymi jednostkami? 

Radny Oliwier Hynek - panie wójcie, jak powiedziałem, aby wróciła do jednostek OSP albo  

na działalność straży, ogólnie, nie stricte musi na te tylko 3. Ale żeby dalej te pieniądze  wróciły 

do straży. 

Wójt - dobrze,  cieszę się bardzo, że się rozumiemy i mówimy jednym głosem, panie Oliwierze. 

Radny Oliwier Hynek - rozbieżność jest, panie wójcie, jest. 

Wójt - myślę, że minimalna. 

Radny Oliwier Hynek panie wójcie od 30 grudnia do ostatniej sesji, miało zostać 

zorganizowane spotkanie w sprawie strzelnicy w Bielczy, no i że tak powiem, nie wiem,  czy 

nie zostałem na nie zaproszony, a ono się odbyło? Chciałbym zapytać, kiedy w końcu panie 

wójcie, minęło  już 2 miesiące  

Wójt - Panie radny, nie  wyobrażam sobie, żeby pana nie zaprosić na takie spotkanie. 

Natomiast na wszystko przyjdzie czas. Ja pracuję w tej chwili na 2 etaty, pani sekretarz dopiero 

zaczęła tutaj u nas  pracę, więc ona powoli się wdraża. 

Myślę, że jak tylko się wdroży, przyjdzie czas na takie spotkanie. O przebiegu na pewno będę 

informował i na pewno pan zostanie zaproszony, deklaruję. 

Przewodniczący Rady - Panie radny, bardzo proszę już tak do meritum, dobrze? 

Radny Oliwier Hynek - To w takim razie,  panie przewodniczący, ostatni temat, w sumie 

bardzo  gorący, bo z 19 lutego br. 
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             W dniu 19 lutego br. odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Stowarzyszenia „Wrota 

Karpat”, którego Gmina Borzęcin jest członkiem. Podczas tego posiedzenia złożył Pan 

wniosek o zmianę porządku obrad, wprowadzając punkt dotyczący zmian w zarządzie. 

W imieniu władz samorządowych Gminy Borzęcin cofnął Pan rekomendację dla 

dotychczasowego Prezesa LGD, Pana Piotra Kani, wnioskując o jego odwołanie z funkcji oraz 

proponując kandydaturę Pani Sylwii Ducinowskiej do Zarządu wymienionego LGD. W związku 

z powyższym, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:  

1. Co skłoniło Pana do pozbawienia Gminy Borzęcin reprezentacji na stanowisku Prezesa 

LGD „Wrota Karpat”, zrzeszającego 11 gmin regionu i dysponującego budżetem w wysokości 

ponad 37 milionów złotych na najbliższe 5 lat, do podziału - przypomnę - dla beneficjentów z 

tych gmin, w tym z Naszej Gminy? W mojej opinii, taka decyzja może działać na niekorzyść 

interesów Gminy Borzęcin, osłabiając jej pozycję w Stowarzyszeniu. To również osłabienie 

potencjału LGD, gdyż Pan Piotr Kania posiada merytoryczną wiedzę i kilkunastoletnie 

doświadczenie w zarządzaniu LGD „Kwartet na Przedgórzu”, a od ponad 2 lat w zarządzaniu 

LGD „Wrota Karpat” i dał się poznać jako wysokiej klasy fachowiec, skutecznie reprezentujący 

interesy gmin, w tym Gminy Borzęcin. Proszę o przedstawienie uzasadnienia dla cofnięcia 

rekomendacji Panu Piotrowi Kani.  

2. Korzystając z obecności na sesji Pani Sylwii Ducinowskiej, rekomendowanej przez Pana do 

Zarządu LGD (obecnie Wiceprezes Stowarzyszenia), proszę o informację na temat jej 

merytorycznego przygotowania oraz doświadczenia w zakresie pozyskiwania środków 

unijnych i funkcjonowania Lokalnych Grup Działania. Czym Pan Wójt się kierował 

rekomendując tego kandydata na to stanowisko?  

3. Jeżeli występował Pan w imieniu władz samorządowych gminy Borzęcin, to czy i z kim 

konsultował Pan te decyzje. Przypominam, że w myśl ustawy o samorządzie gminnym 

organami gminy są rada gminy i wójt, stąd to pytanie.  

Ze względu na kontrowersje wokół tej sprawy oraz jej szeroki oddźwięk w mediach lokalnych, 

proszę o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania podczas obecnej sesji, tak aby 

mieszkańcy śledzący transmisję mogli uzyskać pełne wyjaśnienia w tej istotnej kwestii. 

Przewodniczący Rady –  chyba p. radny zdaje sobie sprawę, że mówi pan do mikrofonu, więc 

nie musi krzyczeć. 

Wójt – p. radny na chwilę obecną nie odpowiem Panu ustnie, tylko pisemnie na to zadane 

pytanie. 

Radny Oliwier Hynek przepraszam p. wójcie. 

Przewodniczący Rady - to ja udzielam głosu 

Radny Oliwier Hynek - (Ad Vocem) -p. Wójcie 19 lutego wiedział Pan dlaczego pan to robi 

więc chciałbym ponowienie usłyszeć to z jakich powodów pan to zrobił, wtedy pan wiedział i 

dziś sądzę, że mieszkańcy i my mamy prawo wiedzieć 

Wójt - proszę pana uzasadniłem czym była spowodowana moja decyzja. Natomiast Panu 

odpowiem pisemnie 

Radny Oliwier Hynek – czyli rozumiem, że nie potrafi się pan wytłumaczyć z swojej decyzji. 

Wójt – ja nie muszę się tłumaczyć, tylko chcę panu merytorycznie odpowiedzieć pisemnie. 

Kier. GOPS Katarzyna Ciochoń – ustosunkowując się do pytania p. Wiceprzewodniczącego 

odnośnie trwania porozumienia z Gminą  Przyjazna Seniorom, Stowarzyszenie Manko, tak jak 

tu pan wójt odpowiedział, porozumienie jest w mocy. Trwają kwestie ustalenia odpłatności 

stawki na rok 2025. W związku z tym, że porozumienie trwa, mam tutaj 11 wniosków, które 

przyjęliśmy w 2025r., czyli od 2 stycznia  do dnia dzisiejszego i te wnioski zostały zrealizowane. 

Czyli zostało wydane na wniosek 11 Kart Seniora z GOPS Borzęcin. Dziękuję bardzo.  

Czy ktoś by się chciał odnieść do tego?  Nikt nie zgłaszał uwag.  
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Protokoły odbytych komisji w załączeniu.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nr 11/25, do 14/25 z dnia 16 i 23.01.25, 

oraz 04.02.25 i 12.02.25  stanowi zał.nr 27-30  do protokołu.  

Komisja Oświaty, Kultury Spraw Socjalnych Rady Gminy Nr 10/25 i 11/25 z dnia 22.01.25 

i 17.02.25 stanowi zał. Nr 31 – 32  do protokołu.  

Komisja Rewizyjna Nr 9/25 z dnia 13 .02.25 zał. nr 33 do protokołu.  

Komisja Prawa Nr  9/25 i  10/25 z dnia 21 .01.25  i 10.02.25 zał. nr 34 i 35 do protokołu.  

 

Ad 8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Marek 

Kossoń zamknął VIII sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 21 lutego 2025 roku.  

Podziękował za obecność.  

 

 

  Protokolant:                                                                             Przewodniczący Rady 

   Anna Czuj                                                                                    Marek Kossoń           

 

 

 

 

 


